



Electronic ID:	98452346
Access Code:	T8E698
Date:	23.06.2022

TO:	NIKITA POTAPOV
Vat registration number:	9841-6 from 23 June 2022

Consulting company BBC Group LTD, as the executor of the work on the return of funds **Nikita Potapov**. In the amount of **43448.98€** euros (forty-three thousand four hundred and forty-eight EURO ninety-eight cents) from the online broker company "**Global FX**" with subsequent transfer of funds from **Barclays Bank**, within up to **3 hours** to the correspondent account of the interbank and after to the transit and the final settlement account of the client, subject to the payment of related financial obligations, namely the conversion fee in the amount of **2%** of the total amount of the return, which is **868.00€** euros (eight hundred sixty-eight EURO zero cents). Procedures and upon crediting funds to a personal bank account, pay for the services of the company in the amount of **0%** of the total refund amount, which is **0€** euros (zero). The procedure for the return and transfer of your funds is carried out by Barclays Bank.

With this letter, we guarantee the completion of the return procedure and the transfer of funds, according to the transaction schedule. In case of non-compliance with the conditions or not being credited to the client's card in time, as a neutral party acting as a guarantor, it is obliged to reimburse and return the commission in full **868.00€** euros (eight hundred sixty-eight EURO zero cents)

No. R3265PUI24 for **43448.98€**, reference PHGY9HY964FR;

Консалтинговая компания BBC Group LTD, как исполнитель работ по возврату денежных средств **Никите Потопову**. В размере **43448.98€** евро (сорок три тысячи четыреста сорок восемь ЕВРО девяносто восемь центов) из компании онлайн-брокера "**Global FX**" с последующим зачислением средств от **Barclays Bank**, в сроки до **3-х часов** на корреспондентский счет межбанка и после на транзитный и конечный расчётный счёт клиента при условии оплаты сопутствующих финансовых обязательств, а именно оплаты конвертации в размере **2%** от общей суммы возврата, что составляет **868.00 €** евро (восемьсот шестьдесят восемь ЕВРО ноль центов). Процедуры и по факту зачисления средств на личный банковский счет, оплатить услуги компании в размере **0%** от общей суммы возврата, что составляет **0€** евро (ноль). Процедура возврата и перечисления ваших средств осуществляется компанией Barclays Bank.

Настоящим письмом гарантируем завершение процедуры возврата и зачисление денежных средств, по графику транзакций. В случае невыполнения условий или не зачисления на карту клиента в сроки, как нейтральная сторона, выступающая гарантом, обязывает возместить и вернуть комиссию в полном объеме **868.00 €** евро (восемьсот шестьдесят восемь ЕВРО ноль центов)

№ R3265PUI24 на сумму **43448.98€** евро, референс PHGY9HY964FR;

Реквизиты получателя / Recipient details:

Name: NIKITA POTAPOV

Bank: HOME CREDIT AND FINANCE BANK

IBAN: 40817840180010030652

SWIFT: INLMKZKA

BIC: 044525245

Address: Russia, Moscow, street Pravdy, 8, building 1125124



June 23, 22

Date of issue